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Protokół z  posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

 Rady Gminy Białe Błota w dniu 24 października  2024 roku.  

Komisja wyjazdowa Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Łochowie 

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Przewodniczący Komisji – radny Krzysztof Synakiewicz 

Członek Komisji – radna Karolina Lachowicz 

Członek Komisji – radna Małgorzata Komórek 

Członek Komisji – radna Marta Nawrocka 

Członek Komisji – radny Jacek Krzyżanowski 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Czarnolewska 

Kierownik COEiS – Patrycjusz Migawa 

Dyrektor SP im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach – Renata Karwowska 

Dyrektor SP im. ks. Jana Twardowskiego w Przyłękach – Emilia Mrozowicz  

Dyrektor Gminnego Przedszkola „Wróżka” – Irena Serlikowska 

Z ramienia SP im Jana Pawła II w Łochowie, dyrektor – Mirosław Donarski oraz v-ce dyrektorzy 

Iwona Chłopecka i Anna Podgórska. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja placówki 

3. Edukacja włączająca w szkole/szkołach   

- przygotowanie szkół 

- informacja o realizacji w placówkach 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad. 1. Otwarcie komisji, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Synakiewicz otworzył spotkanie, stwierdził kworum następnie 

głos oddał gospodarzowi spotkania p. Mirosławowi Donarskiemu – dyrektor szkoły. Powitał On 

wszystkich członków komisji zaproszonych gości. Następnie ogólnie przedstawił sytuację w szkole  

w Łochowie. Zwrócił szczególną uwagę na ścisk podczas przerw. 

Ad. 3.  

Edukacja włączająca została omówiona przez p. Iwonę Chłopecką – prezentacja multimedialna. 

Ad. 2. 

Podczas przerwy lekcyjnej komisja i zaproszeni goście mieli okazję poznać na żywo jaki jest ścisk  

w szkole na korytarzach. 

Prezentacja p. Mirosława Donarskiego – szkoła w Łochowie w liczbach na przestrzeni lat. 



Sekretarz Gminy p. Agnieszka Czarnolewska wspomniała o możliwości wynajęcia kontenerów, aby 

zwiększyć bazę lokalową szkoły w Łochowie. Ma to zapewnić tymczasowe rozwiązanie do czasu 

rozbudowy szkoły. 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

Dyrektor Przedszkola „Wróżka” pytała o budowę placu zabaw, która jeszcze się nie rozpoczęła, a jest 

bardzo potrzebny dla dzieci. 

Omówiono rozbudowę placu zabaw Łochowie. 

Radny Jacek Krzyżanowski poinformował o spotkaniu w Ministerstwie Finansów w Warszawie. 

Wypowiedział się także na temat konieczności budowy nowego budynku dla Urzędu Gminy Białe Błota. 

Proponowany zakup budynku od osoby prywatnej uznał za bezzasadny, gdyż jego zdaniem mieszkańcy 

gminy zasługują na więcej. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska odniosła się do budowy nowego budynku Urzędu Gminy. 

Rozgorzała się dyskusja na temat różnych możliwości rozwiązania problemu (budowa nowego lub 

kupienia gotowego). Przedstawiła kwestie finansowe projektu i budowy urzędu. 

Dyrektor Szkoły w Przyłękach zasygnalizowała sprawę budynku gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury podsumował spotkanie, podkreślił, że w tej kadencji sprawa 

rozbudowy szkół na terenie Gminy Białe Błota powinny być priorytetem ponieważ mieszkańców z roku 

na rok przybywa. 

Na tym zakończono posiedzenie wyjazdowe Komisji 

 

                                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                                              Komisji Oświaty i Kultury 

                                                                                                                Krzysztof Synakiewicz 

 


